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1.Toteuttajan nimi
Satasoittoyhdistys ry

2. Hankkeen nimi ja hanketunnus
Sata vallan hyvää kokemusta - musiikkikulttuurin kehittämishanke 
132630

3. Yhteenveto hankkeesta
Hankkeessa on toteutettu kolme osa-aluetta: Seniorimuskarit, 
Yleisökysely sekä Kestävän kehityksen selvitys. 

Seniorimuskareissa Satasoittoyhdistys on järjestänyt musiikillisia 
osallistavia tapahtumia paikallisille eläkeikäisille ihmisille. Tapahtu-
mat on järjestetty Harjavallassa ja Kokemäellä Seurakuntien tiloissa 
18.4.23. Tapahtumista on viestitty sosiaalisessa mediassa, seurakuntien 
omissa kanavissa, julisteilla paikallisissa kaupoissa, kirjastoissa ja ilmoi-
tustauluilla. Seniorimuskarien osallistujamäärä oli yhteensä 22, osallis-
tujapaikkoja ollessa 26. Seniorimuskariin palkattu sosiaalipedagogisen 
musiikkitoiminnan ammattilainen Anna-Mari Yrjänä veti tapahtuman, 
jossa laulettiin, tehtiin rytmiharjoituksia, kuunneltiin musiikkia ja kesk-
usteltiin sen aiheuttamista tuntemuksista. 

Seniorimuskarit ovat koonneet ihmisiä yhteen musiikin parissa ja 
tuottaneet elämyksiä ikääntyneille ihmisille. Satasoittoyhdistys on jär-
jestänyt tilaisuuteen kahvitarjoilun, joka toimi mukavana yhteisöllisenä 
hetkenä tapahtuman jälkeen antamalla ihmisille mahdollisuuden ver-
kostoitua toisiinsa vapaamuotoisesti. 

Yleisökysely toteutettiin festivaalin aikana 2022. Konserttikävijöille 
esitettiin kysymyksiä, joiden vastaukset tilastoitiin ja niistä tehtiin 
yhteenveto sekä johtopäätökset. Näiden perusteella tehtiin muutok-
sia tapahtuman tuotantoon ja ohjelmasuunnitteluun. Yhteenveto ja 
johtopäätökset liitteenä.

Seniorimuskarin viestinnässä käytetty juliste.



Kestävän kehityksen selvitys toteutettiin Satasoiton jäsenien työryhmän 
sekä hankesihteerin toimesta. Selvityksessä tarkasteltiin Satasoiton toimintaa 
ekologistesti ja sosiaalisesti kestävästä näkökulmasta. Tarkastelun kohteina 
oli festivaalin hallinto ja suunnittelu, energiankulutus, kuljetukset ja rahdit, 
yleisön liikkuminen, jätehuolto ja kierrätys, ympäristö ja tapahtuma-alue, 
alihankkijoiden vaikutukse, hankinnat ja fanituotteet,vihreä viestintä, sosiaal-
isen ja kulttuurisen kestävyyden näkökulma, konserttipaikkojen kulttuurinen 
arvo, tasavertaisuus, ohjelman monimuotoisuus, viestinnän saavutettavuus 
sekä taloudellisen kestävyyyden näkökulma ja sosiaalinen tilinpäätös. 

Selvitys avasi Satasoitolle runsaasti uusia toiminta-ideoita sekä sosiaalisesti 
kestävän tapahtuman luomiseen että muutosehdotuksia toimintaan kes-
tävämmän kehityksen arvoihin sitoutuen. Markkinointiin ja mainontaan sekä 
viestintään selvitys antoi myös monta uutta näkökulmaa.  Selvitys liitteenä. 

Hanke on vahvistanut Satasoitto-brändin tunnettuutta ja yhdistyksen 
näkyvyyttä musiikkialajn sosiaalisesti kestävänä toimijana. Hanke on lisännyt 
yhteistyöverkoston yhteistyön edellytyksiä sekä luonut uusia näkökulmia 
terveyttä edistävään toimintaan sekä tapahtumatuotantoon.

Hankesihteeri vaihtui maaliskuussa 2023 Tiina Starcken siirtyessä toisen 
työnantajan palvelukseen. Uutena hankesihteerinä Satasoittoyhdistyksen 
hallituksen päätöksellä aloitti Hanna Vaskivuo.

4. RAPORTTI

4.1 Hankkeen tavoitteet
Hankkeen tavoitteet olivat vahvistaa Satasoitto-brändin tunnettuutta ja 
yhdistyksen näkyvyyttä musiikkialan toimijana, lisätä yhdistyksen ja alueen 
muiden toimijoiden yhteistyöverkostoa, vahvistaa yhdistyksen tapahtuma-
toiminnan taloudellisia edellytyksiä löytämällä uusia yhteistyökumppaneita 
ja yhteistä pilottitoimintaa, tuottaa seurantatietoa ja toimenpide-ehdotuksia 

Seniorimuskari Harjavallan seurakuntatalolla kiinnosti eläkeläisiä 



paikallisen musiikkitoiminnan ylläpitämisen ja kehittämisen tueksi, kirjastaa 
järjestettävän toiminnan vaikutuksia hyvinvoinnin, osallisuuden, liiketoimin-
nan ja taiteen näkökulmista.

4.2 Toteutus

Toimenpiteet
Satasoittoyhdistys järjesti Seniorimuskareita (osallistavia musiikillisia tapah-
tumia) eläkeikäisille, vielä kotonaan asuville henkilöille Kokemäen ja Harja-
vallan Seurakuntien tiloissa yhteisömuusikko-pedagogi Anna Mari Yrjänän 
johdolla. 

Satasoittoyhdistys suunnitteli ja toteutti yleisökyselyn Satasoittofestivaalin 
2022 aikana ovensuu- ja internetkyselynä. Kyselystä tehtiin yhteenveto, analy-
soitiin tulokset ja kirjattiin johtopäätökset. Sponsoreille tehtyyn kyselyyn ei 
saatu riittävästi vastauksia jostta niistä olisi voinut tehdä johtopäätöksiä.

Satasoittoyhdistys suunnitteli ja toteutti Kestävän kehityksen selvityksen 
festivaalin toiminnasta työryhmän ja hankesihteerin toimesta. Selvityksessä 
tarkasteltiin Satasoiton toimintaa ekologistesti ja sosiaalisesti kestävästä 
näkökulmasta, sekä tehtiin muutosehdotuksia toimintaan kestävämmän kehi-
tyksen arvoihin sitoutuen.

Aikataulu
Yleisökysely toteutettiin elo-syyskuussa 2022, Seniorimuskarit keväällä 2023 
ja Kestävän kehityksen selvitys keväällä 2023. 

Resurssit
Hankkeen toteuttamiseen on osallistunut 15 Satasoittoyhdistyksen aktiivis-
ta jäsentä sekä hankkeeseen palkattu hankesihteeri ja yhteisömuusikko. 
Yleisökysely toteutettiin alihankintana.

Seniorimuskareita toteutettiin kahvitarjoiluineen useita hankkeen aikana sekä 
Harjavallassa että Kokemäellä.



Toteutuksen organisaatio
Satasoittoyhdistyksen jäsenet osallistuivat hankkeeseen talkoilla. Hankesi-
hteeri organisoi Seniorimuskareiden suunnittelun ja toteutuksen, Kestävän 
kehityksen selvityksen talkoopalaverit, selvityksen kirjoittamisen ja tait-
tamisen lopulliseen muotoon sekä yleisökyselyn analysoinnin talkoopalaverit 
ja hankkeen raportoimisen työnjaon talkoolaisten kesken. Alihankkijoiden 
kilpailutuksen hoiti hankesihteeri. 

Kustannukset ja rahoitus
Hankkeen rahoitti Karhuseudun Leader-tuki sekä Satasoittoyhdistyksen 
jäsenet talkootyötunteina. Muuta rahoitusta hankkeeseen ei saatu.

Raportointi ja seuranta
Liitteenä Kestävän kehityksen selvitys, jossa ehdotetut toimenpiteet käy-
dään läpi Satasoittoyhdistyksen hallituksessa ja päätetään toimenpiteet, joita 
sitoudutaan kehittämään toiminnassa. 
Yleisökyselyn ollessa valmiina verkkosovelluksena Satasoittoyhdistyksen 
käytössä, sen käyttöä voidaan jatkaa vuosittain ja näin seurata käyttäjäpalau-
tetta. 
Seniorimuskareista on saatu hyvää palautetta ja niiden toteutusta toden-
näköisesti tullaan rahoituksen näin salliessa jatkamaan. 

Toteutusoletukset ja riskit
Satasoittoyhdistys tulee jatkamaan Seniorimuskari-toimintaa sekä voi jat-
kossa laajentaa sitä rahoituksen salliessa myös hoitokoteihin. Kestävän 
kehityksen selvitys tuotti monta ajatusta siitä, miten Satasoiton toimintaa 
voidaan kehittää kestävämpään suuntaan sekä ekologisesti että sosiaalisesti. 
Yleisökyselyn toteuttamiseta voidaan jatkaa vuosittain. 

Anna-Mari Yrjänä osallistui Satasoiton hankkeeseen 
yhteisömuusikkona.



4.3 Yhteistyökumppanit
Hankkeessa yhteistyökumppaneina on toiminut yhteisömuusikko Anna-Mari 
Yrjänä, Harjavallan ja Kokemäen seurakunnat, Evidea Oy. 

4.4 Tulokset ja vaikutukset
Hankkeessa saatiin runsaasti uutta tietoa Satasoittoyhdistyksen toiminnan 
kehittämisestä ja uusista toiminnan mahdollisuuksista. Hanke kokonaisuudes-
saan vahvisti ja tulee vielä jatkotoimenpiteiden myötä vahvistamaan Sata-
soitto-brändin tunnettuutta ja yhdistyksen näkyvyyttä musiikkialan toimijana 
sekä yhteisöllisenä toimijana. 

Hanke lisäsi yhdistyksen yhteistyöverkostoa ja antoi myös uusia näkökul-
mia yhteistyökumppaneiden sitouttamisesta kestävän kehityksen arvoihin.  
Hanke vahvisti yhdistyksen tapahtumatoiminnan taloudellisia edellytyksiä 
saamalla seurantatietoja konserttikävijöiltä. Hankkeessa tutkittiin ja kirjattiin 
toimenpide-ehdotuksia kestävän kehityksen ja asiakastyön näkökulmasta ja 
kehittettiin pilottitapahtuma senioreille. Kestävän kehityksen selvitys kirkasti 
järjestettävän toiminnan vaikutuksia hyvinvoinnin, osallisuuden, liiketoimin-
nan ja monipuolisen taiteen näkökulmista. 

Kestävän kehityksen selvityksessä tarkasteltiin Satasoiton toimintaa ekol-
ogisesti ja sosiaalisesti kestävästä näkökulmasta. Tarkastelun kohteina oli-
vat festivaalin hallinto ja suunnittelu, energiankulutus, kuljetukset ja rahdit, 
yleisön liikkuminen, jätehuolto ja kierrätys, ympäristö ja tapahtuma-alue, 
alihankkijoiden vaikutukset, hankinnat ja fanituotteet,vihreä viestintä, sosiaal-
isen ja kulttuurisen kestävyyden näkökulma, konserttipaikkojen kulttuurinen 
arvo, tasavertaisuus, ohjelman monimuotoisuus, viestinnän saavutettavuus 
sekä taloudellisen kestävyyden näkökulma ja sosiaalinen tilinpäätös. 

Selvitys avasi Satasoitolle runsaasti uusia toiminta-ideoita sekä sosiaalisesti 
kestävän tapahtuman luomiseen että muutosehdotuksia toimintaan kes-
tävämmän kehityksen arvoihin sitoutuen. Markkinointiin ja mainontaan sekä 

Satasoiton hallituksen väkeä ja jäsenistöä talkoissa työskentelemässä kestävän 
kehityksen selvityksen parissa



viestintään selvitys antoi myös monta uutta näkökulmaa. Toimintaehdotukset 
on listattu liitteenä olevan selvityksen lopussa. 

5. Esitykset jatkotoimenpiteiksi
Satasoittoyhdistys pyrkii jatkossa järjestämään ja kehittämään sosiaalisesti 
kestävää toimintaa: ilmaiskonsertteja, osallistavia tapahtumia, saavutettavuut-
ta ja esteettömyyttä sekä konserttipaikoilla että viestinnässä, tasa-arvoa ja 
turvallisia tiloja konserttipaikoilla, kulttuurillista monimuotoisuutta ohjelma-
sisällössä. Yhdistys aikoo myös jatkaa yleisökyselyn toteuttamista vuosittain 
festivaalin yhteydessä.

6. Allekirjoittajat ja päiväys

24.5.2023

Maaria Juvela       Hanna Vaskivuo

Yleisökysely toteutettiin Satasoiton konserttien ohessa.


